
ZAPISNIK 

18. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 18. lipnja 2024. godine 18. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 10:00 

sati u dvorani Centra za umjetnost i kulturu. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, 

g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, gđa. Meri 

Bandl-Valeš, g. Ante Gulin. potpredsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Udovičić, gđa. Giordana Radin-

Mačukat, g. Matko Sladić i g. Marin Mikšić. 

Na sjednici nije bio nazočan vijećnik: g. Ivica Slavica,  

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, Pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, Pročelnica Upravnog 

odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. Tina Bosotin, Administrativni referent, g. 

Toni Mateša i Viša stručna suradnica, gđa. Anteja Nakić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa. Anteja Nakić je bila zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 18. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 12 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.  

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se Dopuna dnevnog reda odnosi na 

jednu točku - Odluka o dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Vodica. Nakon 

toga, Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat dao je dopunu dnevnog reda na glasovanje te je 

ista usvojena, s 12 glasova „za“. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 12 vijećnika. Ove 

točka je stavljena kao 38. točka dnevnog reda. 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Odluka o donošenju V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Vodica 

2. Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 

2023. godine 

3. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 

2023. godini 

4. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2023. godini 

5. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica 

u 2023. godini 

6. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 

2023. godini 

7. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju 

i obrazovanju Grada Vodica za 2023. godinu 

8. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 

2023. godini 

9. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa protupožarne i civilne zaštite Grada 

Vodica za 2023. godinu 

10. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica u 2023. godini 

11. Prva Izmjena Plana Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

12. Odluka o izmjeni Odluke o Izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

13. Program građenja komunalne infrastrukture za 2024.g. 

14. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024.g. 



15. Dopune Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024.g. 

16. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

17. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2024. godini 

18. Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 

2024. godinu 

19. Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

20. Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. 

godinu 

21. Izmjene Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. 

godinu 

22. Odluka o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika Grada Vodica 

23. Odluka o komunalnoj naknadi 

24. Zaključak o dodjeli financijske potpore za održavanje festivala „Teen fest Vodice 2024“ 

25. Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

26. Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

27. Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

28. Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Vodica 

29. Izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Vodica za razdoblje 

od 2024. do 2028. godine  

30. Odluka o imenovanju ulice Čista Velika II 

31. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

32. Odluka o davanju suglasnosti za prodaju nekretnina označenih kao kat. čes. 632/2 i 201 k.o. 

Čista 

33. Odluka o izmjeni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

34. Zaključak o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe klimatskim 

promjenama (SECAP) za Grad Vodice 

35. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Trgovačkog društva Leć d.o.o. kao davatelja 

javne usluge 

36. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01. do 31.03.2024. 

37. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2023. godinu 

38. Odluka o dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Vodica 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 10,03 sati. 

 

Vijećnik, g. Marin Mikšić iznio je problem. Investitori izvrše građevinske radove, ali je potrebno čekati 

određeno vrijeme da se riješi problem priključaka za vodu. Iskazao je zabrinutost zbog činjenice da će 

možda proći ljetni mjeseci, a neki ljudi koji su kupili nekretnine, neće biti u mogućnosti u svojim 

domovina koristiti vodu. 

Naveo je i situaciju u kojoj se i sam našao prije nekoliko godina kada je bio izvođač radova. U ulici Ive 

Juričev Cota nije bilo vode. Tada su morali „spašavati“ situaciju. 

Pitao je Gradonačelnika što možemo napraviti? 

Gradonačelnik je rekao da što se tiče vodovodnih priključaka, da je svima poznata procedura i da je 

Vodovod zadužen za obavljanje određenih zadataka iz svoje nadležnosti. U sezoni se prekidaju radovi 

pa je sigurno da dolazi do situacije da se ne mogu odraditi radovi vezani uz priključke i da zbog toga 

dolazi do nezadovoljstva građana.  

Vijećnika je zanimalo da li se ova problematika može riješiti na sjednici Gradskog vijeća ili unutarnjim 

pravilnicima Grada? Zanimalo ga je što o ovoj temi misli pročelnica Tina Bosotin. 

Pročelnica je odgovorila da odluka ne može biti protuzakonita. 



 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš pozdravila je sve prisutne i najavila svoje pitanje „Reciklažno 

dvorište“. Rekla je da je na prethodnim sjednicama postavljala ovo pitanje, ali da joj još uvijek nije jasno 

što je u pitanju. Pročitala je definiciju reciklažnog dvorišta. Vijećnicu je zanimalo da li je Grad Vodice 

ispoštovao odredbe Zakona o gospodarenju otpadom? Vijećnica je napomenula da grad s više od 3.000 

stanovnika mora imati reciklažno dvorište. Zanimalo ju je da li su ishodovani potrebni dokumenti i 

dozvole, da li je u prostornom planu predviđeno sve potrebno? Ovo je posebno istaknula jer je Grad 

Vodice imao nekoliko izmjena Prostornog plana, a čak su i VI. izmjene Prostornog plana u najavi.  

Vijećnica je rekla da je Grad Vodice da bi zadovoljio formu napravio provizorno reciklažno dvorište 

koje donekle zadovoljava potrebe u zimskom periodu. U ljetnom periodu, to provizorno reciklažno 

dvorište, odnosno više sortirnica, ne zadovoljava potrebe. Vijećnica je konstatirala da se sav otpad – 

papir i plastika odvozi u Šibenik, jer Grad Vodice nema kud s tim. 

Vijećnica je pitala Gradonačelnika da li Grad Vodice ima reciklažno dvorište, da li je ono predviđeno u 

prostornom planu i dali su ishodovane potrebne dozvole, da li će biti osigurana sredstva i dozvole za 

pravo reciklažno dvoriše? 

Pročelnik Marko Lugović je rekao da se po izglasavanju prostornog plana stječu uvjeti za predaju 

dokumentacije, koja je već prije izrađena, za reciklažno dvorište. Jedan dio parcele koja je predviđena 

za reciklažno dvorište već funkcionira za kompostiranje. Na drugom dijelu će se, prema projektu 

izgraditi reciklažno dvorište. Pročelnik je rekao kako su požurili s izradom dokumentacije kako bi ista 

bila izrađena i prije donošenja Plana kako bi mogli aplicirati za sredstava iz Fonda za zaštitu okoliša. 

Pročelnik je rekao da se nada da će se građevinska dozvola ishodovati u vrlo kratkom roku budući da se 

radi o jednostavnim objektima. 

Vijećnicu je zanimalo da li je to predviđeno u Prostornom planu? 

Pročelnik je rekao da je to sadržano u V. Izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja Grada 

Vodica. 

Vijećnica je pitala: „I vi smatrate da bi to dogodine bilo?“ Pročelnik je odgovorio da je teoretski moguće 

da se sljedeće godine započne s realizacijom, a sve ovisi o natječaju radi dobivanja sredstava. 

Vijećnicu je zanimalo tko će financirati ostatak sredstava potrebnih za izgradnju, ukoliko određeni dio 

sredstava bude financiran iz Fonda? 

Pročelnik Lugović je rekao da se natječaj raspisuje za jedinice lokalne samouprave. 

Na pitanje vijećnice, pročelnik Lugović je rekao da je Grad Vodice ima sortirnicu koja savršeno 

funkcionira, čak i u ljetnim mjesecima. Pročelnik je rekao da nije problem prihvat materijala nego 

činjenica da na svjetskom tržištu pada potražnja za tim materijalom. Ako se dogodi da cijena palastičnog 

materijala poraste, skladište se može isprazniti u jednom danu. Ako ona padne, onda se gušite u tom 

materijalu. Pročelnik je istaknuo da nitko ne izgrad reciklažno dvorište da tu vječno pohranjuje otpad, 

nego da ga se svi žele „riješiti“. 

Vijećnica je konstatirala da Grad Vodice od 2021. godine nije ispoštovao odredbe zakona, jer nema 

reciklažno dvorište, ali da će od sljedeće godine sve biti sukladno propisima. 

Pročelnik je replicirao vijećnici da se nije moglo izvan propisa, da ona i sama zna da su VI. izmjene 

Prostornog plana „stajale“ šest godina. Procedura je u trajanju. Istaknuo je da niti zakon ne kaže 

„odradite sve u osam dana“. 

Gradonačelnik je želio nadopuniti pročelnikov odgovor. Rekao je da će „Bikarac“ vjerojatno biti prva 

spalionica smeća u Hrvatskoj. Rekao je da problem nastaje kada se razdvoji otpad. Spomenuo je 

prošlogodišnji požar u Osijeku. Istaknuo je da druge zemlje u Europskoj uniji imaju spalionice koje 

funkcioniraju po posebnim uvjetima. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop postavio je pitanje „Aglomeracija.“ Zamolio je da Gradonačelnik izvijesti 

vijećnike o ovom pitanju. 

Gradonačelnik je rekao da u suradnji s Vodovod d.o.o. Šibenik, Grad Vodice i općina Tribunj odrađuju 

zahtjevan posao, na kojem se dugo radilo. Potrebna sredstva za projekt su osamdeset i sedam milijuna 

eura. Gradonačelnik je rekao da, koliko mu je poznato, kroz desetak dana, natječaji „idu“. Istaknuo je 

dodatne radove – DDK mreža. Rekao je da ukoliko ne bude značajnijih problema da vjeruje da ćemo 

uskoro dobiti izvođača radova. Rekao je da će se u suradnji s Vodovodom pratiti da se što manje remeti 

normalan život građana. 

 



Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš je rekla da tvrtku Leć d.o.o. zastupa direktor, ali da skupštinu društva 

čini gradonačelnik grada Vodica i načelnik općine Tribunj. Vijećnicu je zanimalo tko je glavna i 

odgovorna osoba u slučaju bilo kakvog spora vezanog uz tu tvrtku?  

Gradonačelnik je rekao da, koliko je njemu poznato, direktor je glavna i odgovorna osoba. 

Vijećnica je rekla Gradonačelniku da je upoznat, obzirom da je dobio dva dopisa, da je tvrtku Leć d.o.o. 

pet radnika tužilo radi neisplate plaće za noćni rad. Vijećnica je rekla da ova parnica traje već osam 

godina, da se radi o pet osoba kojima se duguje trideset tisuća eura te pripadajuće kamate. 

Pitala je što je Gradonačelnik poduzeo te tko će to platiti – tvrtka Leć d.o.o., odnosno građani ili Grad 

Vodice? 

Gradonačelnik je rekao da je razgovarao s načelnikom općine Tribunj. Smatra da nije primjereno da se 

njih dvojica miješaju u ovaj spor dok ne bude donesena konačna sudska odluka. 

Vijećnica je ponovila pitanje: „Tko će snositi troškove?“ 

Gradonačelnik je rekao da će tvrtka Leć d.o.o. snositi troškove. 

Gradonačelnik je rekao da ne zna zašto je došlo do tih sukoba, ali koliko je njemu poznato, zbog toga 

što su radili u vremenu koje se smatra noćni rad, radnici su ranije odlazili kućama u vremenu kada su 

radili u dnevnim smjenama. Izgleda je je njima tako bilo prihvatljivo. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop postavio je pitanje „Dostava pošte putem Hrvatske pošte.“ 

Vijećnik je rekao da je svjestan da tvrtka Hrvatska pošta nije u ingerenciji Grada Vodica, ali da je na 

vijećnicima da problematiziraju i teme koje nisu u ingerenciji Grada Vodica. Pitao je da li se može bilo 

što napraviti po pitanju dostave pošiljki putem Hrvatske pošte? Iznio je problem nedostatka radne snage, 

odnosno poštara. Tako se događa da građani ne dobivaju svoju poštu. Pitao je kako pomoći građanima? 

Gradonačelnik je rekao da je u komunikaciji s upravom Hrvatske pošte. Ono što Grad Vodice može 

napraviti je izvijestiti ministarstvo, Vladu Republike Hrvatske i Sabor Republike Hrvatske, ali se ne 

može miješati u djelatnost, odnosno rad Hrvatske pošte. Očito je da nije moguće pronaći ljude s područja 

Republike Hrvatske koji žele raditi taj posao, a taj problem nije samo na području Grada Vodica, nego 

i na području Republike Hrvatske. 

Vijećnik, g. Marko Udovičić je predložio da Grad Vodice subvencionira dio plaće poštara koji bi mjesto 

rada imao na području Grada Vodica. 

Gradonačelnik je rekao da je to dobra i lijepa ideja, ali da Grada Vodice već dosta toga subvencionira – 

plaću medicinske sestre na otoku Prviću, stručni tim Hitne pomoći. Rekao je da je na upravi Hrvatske 

pošte da riješi problem. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da bi se o ovoj temi moglo još razgovarati. 

Naveo je vlastiti primjer. Dobio je u istoj dostavi račun, opomenu i  opomenu pred ovrhu za električnu 

energiju. Replicirao je vijećniku da bi na taj način mogli plaćati i profesore u školama i sva ostala 

deficitna zanimanja te da bi se onda morali podignuti porezu u Gradu Vodicama na maksimalan iznos. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da mu se javila jedna mama da ne može upisati 

dijete u Dječji vrtić Tamaris Vodice zbog određenih problema. Pitao je da li je to Gradonačelnik uspio 

riješiti u suradnji s ravnateljicom? 

Gradonačelnik je rekao da je dijete primljeno u vrtić, za sada, u objektu koju se nalazi u Čistoj Velikoj. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se na zadnjoj sjednici mijenjao naziv 

Pučkog otvorenog učilišta u Centar za umjetnost i kulturu da bi Grad dobio sredstva iz EU fonda. 

Predsjednika je zanimalo što se dogodilo s tim natječajem i tim sredstvima. 

Gradonačelnik je rekao da su projekt „dovukli“ do samoga kraja i da ovih dana ide prijava na natječaj, 

da su imali veliku pripremu. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da se mijenjao naziv iz Pučkog otvorenog 

učilišta u Centar za umjetnost i kulturu da bi se stiglo prijaviti na natječaj, a da Gradonačelnik sada 

govori da je prijava bila prije nekoliko dana. 

Gradonačelnik je rekao da su to bili preduvjeti. Dokumentacija je pre opsežna i da se zbog toga trebalo 

žuriti.  

Pročelnica Tina Bosotin je rekla da je pripremljeno šezdeset i nešto dokumenata koju su uneseni u 

sustav. Istaknula je problem da sustav nije ažuriran s novonastalom promjenom. Naime, kada se upiše 



OIB Centra za umjetnost i kulturu koji je isti kao i onaj Pučkog otvorenog učilišta, još uvijek sustav 

„povlači“ Pučko otvoreno učilište Vodice. Pročelnica je objasnila da se na natječaj prijavljuje online. 

 

Vijećnik, g. Ante Gulin pozdravio je sve prisutne i postavio pitanje „Parking.“ 

Rekao je da se želi osvrnuti na parking u samom centru grada. Rekao je da su opet postavljeni stupići, 

nakon što se to komentiralo. Sada je situacija takva da kada se traži parking, ne možete stati jer su 

postavljeni stupići, ali istovremeno je slobodno petnaest parkirnih mjesta. 

Vijećnik je komentirao činjenicu da se parking počinje naplaćivati 1. svibnja. Rekao je da su žrtva svega 

toga domaći ljudi, a profitiralo je petnaest, dvadeset ljudi kojima se omogućilo da stave stupić. Rekao 

je da to nije vidio u niti jednom gradu, nego samo u Vodicama da su u samom centru grada postavljeni 

stupići na parkirna mjesta. Rekao je da zamislimo da Grad Zagreb postavi stupiće u samom centru grada. 

Tada bi se ljudi parkirali u Karlovcu. 

Gradonačelnik je rekao da je prvi protiv stupića i da od sljedeće godine više neće biti moguće rezervirati 

nikakva mjesta. 

Vijećnik je replicirao rekavši da su se oko toga složili prošle godine. Gradonačelnik je rekao da je 

Gradski parking taj koji je zadužen za ovu problematiku i da bi o tome bolje mogla reći direktorica. 

Vijećnik je zatražio da Gradonačelnik komentira činjenicu da se u gradu Vodicama naplaćuje parking 

od 1. svibnja, a u gradu Šibeniku, koji i zimi ima više turista od grada Vodica, naplata parkinga u sezoni 

započinje od 1. lipnja. 

Gradonačelnik je rekao da je to stvar procjene te da smatra ukoliko ne bude naplate da će ljudi koji 

stanuju u okolnim kućama parkirati automobile i sve će biti zakrčeno automobilima. Istaknuo je da je 

cijena parkinga u drugoj zoni prihvatljiva, a da je cijena parkinga u centru malo skuplja. Na ovaj način 

je omogućeno da se u svako doba dana može pronaći slobodno parkirno mjesto. 

Vijećnik je replicirao Gradonačelniku da je izokrenuo njegove riječi te da on nije govorio o besplatnom 

parkingu nego o ljetnoj i zimskoj tarifi. Zaključio je da se slaže da red mora postojati i da se ne može 

ilegalno parkirati. 

 

Vijećnik je postavio i drugo pitanje. Rekao je da vidi na rebalansu 120.000,00 eura komunalna 

infrastruktura na Srimi, a realizirano je 0,00 eura. Prošle godine je bilo isto. I pretprošle godine se 

dogodilo ista stvar. Pitao je ima li ozbiljnih planova za izradu? 

Gradonačelnik je rekao da ne može reći da nije napravljeno ništa, jer je otkupljen teren za groblje. 

Radovi nisu započeli jer se čeka planska dokumentacija, odnosno V. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Vodica koja se velikim dijelom odnose na Srimu – proširenje groblja i luka Srima. 

U odnosu na luku Srima dokumentacija je pripremljena. Gradonačelnik je istaknuo da je Grad dobio 

sredstva i za uređenje dijela Srime. Gradonačelnik je rekao da su predviđena velika ulaganja, ali da ništa 

nije moguće bez dokumentacije. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je rekao da se na prijašnjim sjednicama 

govorilo o tome da se otkupi teren pored Osnovne škole Vodice i da se tamo napravi trideset i pet 

parkirnih mjesta koja su već bila u planu. Istaknuo je i da se planiralo napraviti parking pored vrtića. Na 

ovaj način bi se rasteretila stara gradska jezgra za barem pedeset parkirnih mjesta. Rekao je da je to bilo 

potrebno napraviti prije pet godina, a sada je sve skuplje i skuplje i da ukoliko se ovako nastavi, parking 

će se napraviti u Industrijskoj zoni te da se i o tome mora promišljati. 

Rekao je da je protiv toga da ljudi koji žive u centru grada imaju povlaštena parking mjesta, ali da moraju 

negdje parkirati. Ukoliko moraju parkirati automobile petsto metara od kuće, onda su ljudi drugoga reda. 

Zapitao se kako će onda tu ljudi živjeti? 

Pitao je Gradonačelnika da li je što poduzeo? 

Gradonačelnik je rekao da je u kontaktu s vlasnikom nekretnine pored Osnovne škole Vodice i da je u 

pregovorima. Rekao je da je u planu sto pedeset do dvjesto novih parkirnih mjesta. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je pitao: „Tko daje odobrenje za 

korištenje javne površine u Grada Vodicama?“ Konstatirao je da je Gradsko vijeće Grada Vodica 

donijelo odluku o načinu davanja odobrenja, ali da on vidi da se to ne poštuje. Zanimalo ga je i tko 

kontrolira da li oni koji se nalaze na javnim površinama imaju dozvolu ili ne. Rekao je da je jučer bila 



neka gospođa koja je plela pletenice na javnoj površini. Nije mu poznato od kuda je - iz Francuske, 

Afrike ili Maroka. Ne govori hrvatskim jezikom. 

Gradonačelnik je rekao da koliko mu je poznato, ove godine je izdano manje odobrenja, ali da bi više 

informacija mogao dobiti od zaduženog službenika u nadležnom odjelu. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je ponovio pitanje. 

Pročelnik Lugović je rekao da ukoliko se odobrenje izdaje sukladno usvojenom planu, to potpisuje 

pročelnik, a ukoliko se traži odobrenje izvan plana, isto potpisuje gradonačelnik. 

Pročelnik je odgovorio na postavljeno pitanje. Rekao je da ukoliko komunalni redari uoče takve osobe 

da ih deložiraju, no to ne znači da oni za sat vremena neće doći na drugu lokaciju. Komunalni redari 

nemaju ovlasti da gospođu koju je g. Mačukat spomenuo izvedu iz grada ili iz države, a takvu osobu 

nije niti jednostavno kazniti.  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je rekao da ako smo nemoćni spriječiti 

takve situacije, to nije slika jednog turističkog mjesta. Zapitao se čemu onda odluke Gradskog vijeća? 

Zaključio je da se to mora moći regulirati.  

Pročelnik je ponovio da kada komunalni redari uklone stvari, ljudi poput gospođe s perlicama ili ove 

gospođe koja plete pletenice se vrate, ali na drugo mjesto. Istaknuo je da je ovo minoran problem u moru 

problema s kojim se susreću svakodnevno. Ne može se primijeniti sila, nego se postupa na način da smo 

mi uporni pri uklanjanju stvari. Postupa se na način da mi dosadimo tim ljudima i da oni odustanu. 

Gradonačelnik je rekao da se u zahtjevnijim situacijama zove policija i oni onda odrade potrebno. 

Gradonačelnik je rekao da ne postoji grad u Europi u kojem se ne događaju takve situacije. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat je rekao da Grad Vodice policijskim 

službenicima plaća smještaj i prehranu pa bi oni to mogli malo bolje kontrolirati. Stvar je u tome da je 

prvo došla jedna osoba s perlicama, sljedeće ljeto je došlo deset osoba s perlicama. Ovo ljeto se može 

očekivati pedeset ljudi s perlicama. Istaknuo je da to nije naša kultura i da je prvi zaustavljen, sljedeće 

ljeto ne bi došli drugi. Domaćim ljudima se propisuje što sve smiju, a što ne smiju. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat, na traženje Gradonačelnika, odredio je stanku u 11,10 

sati. Sjednica je nastavljena u 11,21 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je pitao Gradonačelnika ne temelju koje odluke 

Gradonačelnik daje odobrenja za korištenje javne površine i to one koje nisu u planu. 

Gradonačelnik je rekao da će pitati pravnu službu. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je rekao da je pokušao pribaviti takav dokument, ali da 

je službenica na godišnjem odmoru. 

 

Aktualni sat zaključen je u 11,23 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

Točka 1. 

Odluka o donošenju V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelji akta bile su gđa. Ivana Bojić i gđa. Gorana Barbarić (Geoprojekt d.o.o.). 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o donošenju V. Izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Grada Vodica. 

 

Točka 2. 

Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023. 

godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov 



Izvjestitelj akta bilo je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Izvještaj o izvršenju proračuna Grada Vodica za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023. godine. 

 

Točka 3. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 

2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš, Marko Mačukat, Hrvoje Perica i Ante Cukrov. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 2 glasa „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture u 2023. godini. 

 

Točka 4. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini. 

 

Točka 5. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica 

u 2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica u 2023. godini. 

 

 

Točka 6. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica 

u 2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat, Hrvoje Perica, Meri Bandl Valeš, Tina Bosotin i Marko 

Udovičić. 



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2023. godini. 

 

Točka 7. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš i Hrvoje Perica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

 

Točka 8. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 

2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa socijalne i druge skrbi Grada Vodica u 2023. godini. 

 

 

 

 

Točka 9. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa protupožarne i civilne zaštite Grada 

Vodica za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa protupožarne i civilne zaštite Grada Vodica za 2023. godinu. 

 

 

Točka 10. 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica u 2023. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica u 2023. godini. 

 

 

Točka 11. 

Prva Izmjena Plana Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

AMANDMANI: Vijećnik Marko Udovičić podnio je četiri amandmana koji su prihvaćeni. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš, Hrvoje Perica, Ante Cukrov, Marko Mačukat i Marko 

Udovičić. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasa „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Prvu Izmjenu Plana Proračuna Grada Vodica za 

2024. godinu. 

 

Točka 12. 

Odluka o izmjeni Odluke o Izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 3 glasa „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o Izvršavanju Proračuna 

Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

 

 

Točka 13. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. g. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 3 glasa „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program građenja komunalne infrastrukture za 

2024.g. 

 

 

 

 

 

Točka 14. 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. g. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 3 glasa „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program održavanja komunalne infrastrukture za 

2024.g. 

 

 

 

 

 

Točka 15. 

Dopune Prijedloga Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2024. g. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugvić, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Marin Mikšić. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Dopune Prijedloga Programa gradnje nove 

vodovodne mreže za 2024. g. 

 

Točka 16. 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš i Hrvoje Perica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 17. 

Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica u 2024. godini 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandl Valeš, Marko Mačukat i Hrvoje Perica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

u sportu Grada Vodica u 2024. godini. 

 

Točka 18. 

Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Meri Bandla Valeš, Hrvoje Perica, Marko Mačukat i Ante Cukrov. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 3 glasa „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

 

 



Točka 19. 

Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 20. 

Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 21. 

Izmjene Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 22. 

Odluka o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima gradonačelnika Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Hrvoje Perica. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o plaći i 

drugim pravima gradonačelnika Grada Vodica. 

 

Točka 23. 

Odluka o komunalnoj naknadi 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o komunalnoj naknadi. 



Točka 24. 

Zaključak o dodjeli financijske potpore za održavanje festivala „Teen fest Vodice 2024“ 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o dodjeli financijske 

potpore za održavanje festivala „Teen fest Vodice 2024“. 

 

Točka 25. 

Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o poništenju postupka 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada 

Vodica. 

 

Točka 26. 

Odluka o poništenju postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o poništenju postupka 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti premještanja nepropisno zaustavljenih vozila na 

području Grada Vodica. 

 

Točka 27. 

Odluka o imenovanju Stručnog povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju Stručnog 

povjerenstva za provedbu postupka davanja koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području 

Grada Vodica. 

 

Točka 28. 

Odluka o namjeri davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 11 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 11 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o namjeri davanja koncesije 

za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Vodica. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, g. Marko Mačukat u 13,10 sati odredio je stanku. 

Sjednica je nastavljena u 13,18 sati. 

 

Točka 29. 

Izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Vodica za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene i dopune Plana upravljanja 

pomorskim dobrom na području Grada Vodica za razdoblje od 2024. do 2028. godine. 

 

Točka 30. 

Odluka o imenovanju ulice Čista Velika II 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za naziv ulica i trgova. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić, mag. iur.  

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju ulice Čista 

Velika II. 

 

Točka 31. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica. 

 

Točka 32. 

Odluka o davanju suglasnosti za prodaju nekretnina označenih kao kat. čes. 632/2 i 201 k.o. 

Čista 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 1 glasom „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o davanju suglasnosti za prodaju 

nekretnina označenih kao kat. čes. 632/2 i 201 k.o. Čista. 



Točka 33. 

Odluka o izmjeni Odluke o reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o 

reguliranju prometa u dijelu Grada Vodica. 

 

Točka 34. 

Zaključak o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe klimatskim 

promjenama (SECAP) za Grad Vodice 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za komunalno-vodni sustav, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo, g. Marko Lugović, dipl. ing. građ. 

SUDIONICI RASPRAVE: Giordana Radin Mačukat, Marko Lugović i Marko Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Akcijskog 

plana energetski održivog razvitka i prilagodbe klimatskim promjenama (SECAP) za Grad Vodice. 

 

Točka 35. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu Trgovačkog društva Leć d.o.o. kao davatelja 

javne usluge 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je direktor trgovačkog društva Leć d.o.o., g. Stanko Birin. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat, Stanko Birin i Ante Cukrov. 

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o radu Trgovačkog društva Leć d.o.o. kao davatelja 

javne usluge. 

 

Točka 36. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01. do 31.03.2024. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.01. do 31.03.2024. 

 

Točka 37. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2023. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Centra za umjetnost i kulturu, gđa. Gordana Birin. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o realizaciji Financijskog plana i Izvješća o radu 

Pučkog otvorenog učilišta Vodice za 2023. godinu. 

 

 

 



Točka 38. 

Odluka o dopuni Odluke o ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić, mag. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o dopuni Odluke o 

ustrojstvu i djelokrugu Gradske uprave Grada Vodica. 

 

Nakon što je raspravljano po naprijed navedenim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, 

g. Marko Mačukat zahvalio se svima i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća u 13,55 sati.  

 

 

KLASA: 024-03/24-01/05  

URBROJ: 2182-4-01/18-24-23 

Vodice, 17. rujna 2024. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Anteja Nakić, mag. iur.                                   Marko Mačukat 

 

 

 

 

 

 


